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Bestyrelsesmøde den 18.01.2012 kl.19.00 
Referat 

Deltagere : Peter Birk (PB), Jørgen Werner Jensen (JWJ), Jacob Birch (JB), David Steengaard (DS). 

Dagsorden blev godkendt. 

Referat blev godkendt. Der laves en ny indkaldelse til billeder til årbogen. Thybo laver forord for 
2010-bogen. 

Formande orienterer. 
PB fremlagde de foreløbige punkter på forårets program. 

Kasseren orienterer. 
JWJ fremlagde det foreløbige regnskab for 2011. De sidste poster tilføjes og det endelige regnskab 
fremsendes , samt godkendes ved revisoren.  
Årbogen 2010 og 2011 lægges sammen. JWJ arbejder på bogen 

Den atelieransvarlige orienterer. 
Jens Thybo har indkøbt ny sort baggrundsrulle. Bookningsoversigt er sendt ud. De medlemmer der 
har booket mere end 5 gange det forløbne halve år, har fået besked og afregner med kasseren. 

Generalforsamling 2012 
Datoen blev drøftet, da det er i uge 7, men det blev besluttet at fastholde d.16feb. Formandens 
beretning blev gennemgået og drøftet. Handlingsplan med ændringer og tiltag blev gennemgået. PB 
prøver at finde en dirigent og referent til generalforsamlingen. Kandidatliste blev gennemgået. Der 
er flere der har ytret ønske om at stille op til valg. JB og DS oplyste at de ikke ønskede genvalg. 
Bestyrelsen stiller forslag om kontingentstigning på kr. 50,-. 

Udstillinger 
PBorienterede om udstillingen på Kulturspinderiet. Der har været 500 besøgende. Af de indsendte 
200 billeder fra 22 autorer, blev udvalgt 160 billeder til udstillingen. Ved ferinceringen kunne alle 
de fremmødte glædes med godt til alle sanser. Flotte billeder, lidt til ganen og en flot tale af Freddi 
Davidsen. En flot anmeldelse fra Midtjyllands Avis kom  om lørdagen.  
Det var en god ide at bruge en klubaften til at tage billeder ned, og få en snak om det gode 
udstillingsbillede, med spændende indlæg af Ole og Anna Lise. 

Indkomne forslag 
Der er ingen indkomne forslag. 



Eventuelt 
Der er kommet en indbydelse fra Alderslyst-Søholt lokalråd, om idemøde på Nordre skole d.28.jan. 
PB er forhindret så det blev atftalt at DS deltager med Jørn hede. 
Nødvendigheden af introkurser blev drøftet. I det tilfælde at man kommer fra en anden klub, er det 
muligt at starte i Focus direkte, og eventuelt senere deltage på enkelte introduktions aftner. 

Næste møde blev ikke fastlagt, men der vil være brug for at ses inden generalforsamlingen. 


